
Zakaj smo ob
melioraciji Gmajnic
zakopali štote?

Na odločitev, da smo ob melioraciji štore izko-
panih dreves in grmovja (jelša in vrba) zakopali.
je vplivala kalkulacija slroškov, ki bi jih imeli, če
bi šlore morali strojno nalagati na kamione in
odvažati na deponijo, kjer bi eventualno lahko
našli pot do energetske uporabe za kurjenje.

Zaradi prevlažnih površin sočasno ni bilo mož-
no štorov puliti in nalagati, ker kamioni niso
mogli na površino zaradi mokrote, čakati na osu-
šitev površin pa ni bilo mogoče, ker je bilo treba
melioracijo v roku izvesti zaradi potreb mlečne
farme z 250 kravami po krmi in povečanja stro-

,škov zaradi zavlačevanja izvajanja del.
Naj navedemo še to, da bi bili za uporabo

štorov na deponiji za kurjavo potrebni še nadaljnji
stroški. Najprej razstreljevanje, nato čiščenje
zemlje in peska. Razžagovanje z motornimi žaga-
mi bi bilo tudi po čiščenju vprašljivo zaradi po-
škodb motornih žag.

Kljub tcmu, da se z bralcem tov. Skubicem
načelno strinjamo, smo mnenja, da smo v danem
primeru ravnali pravilno.
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